

Validity :
01 Jan 2023 - 31 Dec 2023

Code :
FTG5D4NHANJEFF231222JK



TOUR HIGHLIGHTS

- ❖ Halong Bay ❖ Ho Chi Minh Palace
- ❖ 36 Old Street
- ❖ Water Puppet Show
- ❖ Ba Dinh Square

📍 Penang – Transit – Hanoi (D)

Assemble at Penang International Airport for departure flight to **Hanoi**. Arrival at Hanoi – City Tour: **Temple of Literature, Tran Quoc Pagoda and 36 old streets and guilds.**

****Temple of Literature** – It is a famous historical and cultural relic also Vietnam's first university.

****Tran Quoc Pagoda** – It is located on islet of West Lake in Hanoi, one of the oldest pagodas in Vietnam and a cultural symbol of Vietnamese Buddhism.

****36 Old Streets and Guilds** –Artisans and craftsmen set up shops in the Old Quarter for generations, and each street is named after the item sold there.

****Overnight at Hanoi.**

📍 Hanoi – Halong Bay (BLD)

After breakfast transfer for Hanoi for city tour – **President Ho Chi Minh's Mausoleum & Ba Dinh Square** After lunch, proceed to **Halong Bay.**

****President Ho Chi Minh's Mausoleum (Outview)** – The Mausoleum is the everlasting rest house of the greatest leader of Vietnam.

****Ba Dinh Square** – It is where the president of Ho Chi Minh proclaimed the declaration of Independence on September 2, 1945.

****Overnight at Halong Bay.**

📍 Halong Bay (BLD)

After breakfast, cruising & enjoy the scenery at **Halong Bay.** Later, enjoy shopping at **Halong Bay Night Market.** At night, enjoy **Water Puppet Show.**

****Halong Bay Cruising** – "Ha Long "is literally translated as" Bay of Descending Dragons" Halong is also home to great biodiversity with typical eco–systems like mangrove forest, coral and tropical forest.

****Water Puppet Show** – Live music accompany with folk legends from Vietnamese history, told by the wooden men,

women and dragons, dancing and splashing on the face of the water. (Hanoi / Halong Bay)

****Overnight at Halong bay**

📍 Halong Bay – Trang An – Hanoi (BLD)

Today, transfer to **Trang An** and take the boat for visit **Sang Cave, Toi Cave, Ba Giot Cave and Nau Ruou** in mystery and wildness, see scenery of mountain and rivers Ha Long on land of Ninh Binh. After that, back to **Hanoi** and visit to and **Hoan Kiem Lake**

****Trang An** – Officially listed in the world heritage on June 23 by UNESCO' s. The eco tourist attraction located in the east of Ninh Binh, with area of 2000ha, it includes 47 historical vestiges with many mysterious tings, with limestone mountains, valleys and Underground River systems.

****Hoan Kiem Lake** – Hoan Kiem Lake also called Lake of the Restored Sword (from a legend)

****Overnight at Hanoi.**

📍 Hanoi – Transit – Penang (B)

After breakfast, transfer to airport for return flight home.



Tour Fare / Departure Date / Flight

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred to you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellation as listing. Travelers are advice to purchase travel insurance for traveling period.

5天 河内 下龙湾

V1

Validity :
01 Jan 2023 - 31 Dec 2023

Code :
FTG5D4NHANJEFF231222JK



行程特点

- ❖ 下龙湾
- ❖ 36 古式街
- ❖ 水上木偶
- ❖ 巴亭广场
- ❖ 胡志明主席府

1 槟城 - 中转城市 - 河内 (晚餐)

集合于槟城国际机场，乘搭客机飞往越南河内。抵达后，送往市中心游览文庙，镇国寺及36古式街道购物。

****文庙** - 1070年建，是越南史上第一所大学，兼具庙宇与书院。

****镇国寺** - 是全越南最古老的寺庙，建于541年之间。寺内佛，道皆奉，以佛教为上。

****36古式街道购物** - 这是在11世纪李王朝的时代，据说古代只有36种行业，每种行业一条街，可见当时之繁华的景象。

****夜宿于河内**

2 河内 - 下龙湾 (早午晚餐)

早餐后安排河内市区游览 - 胡志明主席陵及芭亭广场。之后前往下龙湾。

****胡志明主席陵 (外观)** - 位于芭亭广场上，一柱庙在陵后方公园里的莲花池畔。

****芭亭广场** - 越南国家精神象征 - 1945年胡志明发表越南独立宣言的地方。

****夜宿于下龙湾**

3 下龙湾 (早午晚餐)

早餐后送往下龙湾的旅游景点 - 游船观赏下龙湾石林。下船后，前往下龙湾夜市。晚间，观赏水上木偶表演。

****游船观赏石林** - "下龙湾"下龙意即(降下神龙)的意思，源自于地方的神话故事，传其范围非常广阔，其中散布超过一千六百座石林及筒状的小岛，海面上突起的奇形怪状天然岩石雕刻，而无数个岩洞创造出的一处令人陶醉不已的永恒世界。

人陶醉不已的永恒世界。

****水上木偶** - 夜里可至升龙水上木偶戏院，观赏此地独有的水上木偶剧。(河内/下龙湾)

****夜宿于下龙湾**

4 下龙湾 - 长安 - 河内 (早午晚餐)

今天，前往游览长安，乘船前往参观亮东，暗洞，三滴洞及酿酒洞是神秘和野性，素有“陆地下龙”之称。之后，返回河内参观还剑湖。

****长安** - 于6月23日列入世界遗产。生态旅游景点位于东宁平的有2000公顷区域，其包括47个的历史遗迹及很多神秘的东西，用灰岩山脉，峡谷和地下河系统。

****还剑湖** - 描述李太祖获得神剑抵抗中国的侵略成功后，到湖边把宝剑归还给湖中神龟的神话。

****夜宿于河内**

5 河内 - 中转城市 - 槟城 (早餐)

早餐后，送往机场乘搭豪华客机飞返槟城。结束旅游行程。



价钱 / 出发日期 / 航空公司

备注：上述行程仅供参考，原则上本公司尽量确保行程不变，然而正确行程依据当地接待社按当时实际情况重新调整为准。如在非人为或突发情况之下所引起的行程变动或而外收费，本公司将恕不负责。团员若被移民局拒绝入境或驱逐出境，一切费用由团员负责。当地旅游社有权根据当地情况及航班调换行程次序，但景点不变。****每位旅客受促购买旅行保险****